
Rada Gminy Niwiska 
Komisja Społeczna 

Protokół nr 1 
 

I Posiedzenie w dniu 17 lutego 2025 r. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Tematyka posiedzenia: 

1. Informacja nt. funkcjonowania placówki Dziennego Domu „Senior – WIGOR”  

w Niwiskach za 2024 r. 

2. Ocena pracy Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteki w Niwiskach za 2024 r. 

Posiedzenie rozpoczął przewodniczący Komisji Społecznej – Maciej Kubik, powitał 

wszystkich zebranych.  

Informacja nt. funkcjonowania placówki Dziennego Domu „Senior – WIGOR” w Niwiskach za 

2024 r. 

Informacja na temat funkcjonowania Dziennego Domu „Senior – WIGOR” w Niwiskach 

za 2024 r. została przedstawiona przez kierownika jednostki Agnieszkę Parys. Informacja  

w tym zakresie została udostępniona w materiałach do posiedzenia Komisji i stanowi załącznik 

do protokołu.  

Radny Maciej Kubik zapytał o wyżywienie w placówce. Kierownik Dziennego Domu 

wyjaśniła, że zgodnie z przepisami składa zapytania ofertowe do firm. Obecnie catering 

zapewnia Bar Jaskółka u Marysi w Niwiskach. Członkowie Komisji poruszyli też temat 

sposobu nakłonienia osób starszych do uczęszczania do placówki. Jest to trudne, żeby 

przekonać seniorów do wyjścia z domu, „do ludzi”. Jednak ci, którzy spróbują, w większości 

przypadków już zostają i chwalą sobie pobyt w tym miejscu. Kierownik Agnieszka Parys 

zachęcała do przywożenia seniorów na tzw. dzień próbny. Radni pozytywnie ocenili 

funkcjonowanie Dziennego Domu „Senior – WIGOR” w Niwiskach. 

Ocena pracy Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteki w Niwiskach za 2024 r. 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteki w Niwiskach za 

2024 r. przedstawione zostało przez dyrektora jednostki Małgorzatę Tetlak. Informacja w tym 

zakresie została udostępniona w materiałach do posiedzenia Komisji i stanowi załącznik do 

protokołu.  



Uwag nie było. Radni pozytywnie ocenili funkcjonowanie Gminnego Ośrodka Kultury  

i Biblioteki.  

Członkowie Komisji wraz z wójtem gminy Elżbietą Wróbel poruszyli też temat coraz 

mniejszej ilości uczniów w szkołach i punktach przedszkolnych na terenie gminy Jest to 

problem, który z roku na rok będzie coraz większy, bo borykamy się z niżem demograficznym. 

Przekłada się to na budżet gminy, bo wysokość subwencji oświatowej uzależniona jest od 

liczby uczniów. Tak samo w przypadku punktów przedszkolnych – ilość dzieci w placówkach 

wpływa na wysokość dotacji z budżetu gminy dla Stowarzyszenia prowadzącego te punkty. 

Pytanie jak długo jeszcze te placówki przetrwają przy tak małej liczbie uczniów/ 

przedszkolaków.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokołowała    Przewodniczący Komisji Społecznej 
 

    Kinga Saj            Maciej Kubik 


